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 Protokół nr 145/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 lipca 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

Przewodniczący zaproponował, żeby zdjąć z porządku posiedzenia następujące punkty: tj. 

punkt 2,3,4. 

Pani Skarbnik zaproponowała, żeby zdjąć z porządku posiedzenia również punkt 9 tj. uchwałę 

w sprawie wysokości opłat za świadczenie usług zakwaterowania w internacie Zespołu Szkół 

im. C.K. Norwida, ponieważ sprawdzała w/w uchwałę i jest w niej dużo niejasności, chodzi 

m.in. o kwestię podatku VAT.  

 

Za zdjęciem punktów z porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński, 

M. Piątkowski. 

 

Przewodniczący wprowadził w porządek posiedzenia następujące punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

i konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie 

uchwalenia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej   w powiecie 

nowomiejskim na lata 2018 – 2020.  

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

i konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie 

uchwalenia Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie w powiecie nowomiejskim na lata 2018 – 2022.  

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

i konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie 

uchwalenia Specjalistycznego programu profilaktycznego w zakresie promowania i 

wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie nowomiejskim na lata 2018 - 2022.  

 

Za wprowadzeniem w porządek w/w punktów głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. 

Buliński, M. Piątkowski. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński, M. Piątkowski. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 144/2018. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński.  

Pan M. Piątkowski wstrzymał się od głosu. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych i konsultacji projektu uchwały Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia Powiatowego programu 

rozwoju pieczy zastępczej   w powiecie nowomiejskim na lata 2018 – 2020.  

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

Pani Marchlewska – Barczewska zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się w dniach od        

5 lipca do 12 lipca, natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi zaproponowała na     

12 lipca. 

Pani Sekretarz zaproponowała, żeby dopisać w § 1 pkt. 2 b i pkt. 3  na stronie internetowej 

„Starostwa Powiatowego”. 

 

Uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Powiatowego programu rozwoju pieczy 

zastępczej   w powiecie nowomiejskim na lata 2018 – 2020 wraz z programem stanowi złącznik 

nr 3. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. 

Grzywacz, M. Buliński,  M. Piątkowski. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych i konsultacji projektu uchwały Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 

powiecie nowomiejskim na lata 2018 – 2022.  

 

Pani Marchlewska – Barczewska zaproponowała, żeby konsultacje również odbyły się w 

dniach od 5 lipca do 12 lipca, natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi 

zaproponowała na 12 lipca. 

Pani Sekretarz zaproponowała, żeby również w tym projekcie uchwały dopisać w § 1 pkt. 2 b i 

pkt. 3 na stronie internetowej „Starostwa Powiatowego”. 

 

Uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w powiecie nowomiejskim na 

lata 2018 – 2022 wraz z programem stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. 

Grzywacz, M. Buliński, M. Piątkowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych i konsultacji projektu uchwały Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia Specjalistycznego 

programu profilaktycznego w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w 

powiecie nowomiejskim na lata 2018 - 2022.  

 

Pani Marchlewska – Barczewska zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się w dniach od        

5 lipca do 12 lipca, natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi zaproponowała na     

12 lipca. 

Pani Sekretarz zaproponowała, żeby również dopisać w § 1 pkt. 2 b i pkt. 3 na stronie 

internetowej „Starostwa Powiatowego”. 
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Uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Specjalistycznego programu profilaktycznego w 

zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci 

w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie nowomiejskim na lata 2018 – 2022 

wraz z programem stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. 

Grzywacz, M. Buliński, M. Piątkowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie planu kontroli w Domu Dziecka w Pacółtowie, planu nadzoru nad rodzinami 

zastępczymi w powiecie nowomiejskim oraz w sprawie planu kontroli organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej w roku 2018. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami w obrębie geodezyjnym 

Zwiniarz na cele budowlane. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – zastępca dyrektora ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że Energa-Operator zwrócili się z wnioskiem w sprawie 

wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane, związane z budową linii 

kablowej SN-15kV. 

Pan Buliński zapytał jakie będą opłaty związane z umieszczeniem linii kablowej w pasie 

drogowym. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że będą naliczane opłaty za umieszczenie kabla w pasie 

drogowym oraz za prowadzenie robót, natomiast nie ma jeszcze dokonanych obliczeń stawki. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 170/3 

obręb Krotoszyny na cele budowlane. 

/na posiedzenie weszła pani A. Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że firma Nexera złożyła wniosek w sprawie wyrażenia 

zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane związane z budową przyłącza 

teletechnicznego  wraz z urządzeniami towarzyszącymi do budynku Publicznego Przedszkola w 

Krotoszynach. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 80 

obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że firma Nexera złożyła wniosek w sprawie wyrażenia 

zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane związane z budową sieci 

szerokopasmowej realizowanej w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014 – 2020 Oś Priorytetowa  „Powszechny dostęp do szybkiego internetu” przygotowany 

przez Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji oraz Ministerstwo Infrastruktury i Rozwoju.  

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wysokości opłat za najem pomieszczeń użytkowych w budynkach dydaktycznych 

oraz halach sportowych i sali gimnastycznej będących w trwałym zarządzie szkół dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała że dotychczas funkcjonowały uchwały Zarządu z 2006r. i z 

2009r., określające stawki za najem pomieszczeń użytkowych. Dodała, że w lipcu kończy się 

trwałość projektu dotycząca budowy ZSZ w Kurzętniku. W związku z powyższym 

przygotowany został projekt uchwały, który określi stawki dla wszystkich szkół. Pani 

Banaszewska poinformowała, że dotychczasowe stawki przedstawiają się następująco: sala 

lekcyjna 20 zł brutto za godzinę wynajmu, sala komputerowa 40 zł brutto, natomiast sala 

konferencyjna 25 zł brutto.  

Pani Sekretarz stwierdziła, że uchwała nie może wejść w życie z dniem podjęcia ponieważ w 

dniu dzisiejszym obowiązuje jeszcze trwałość projektu. 

Pan Starosta zapytał kiedy się kończy trwałość projektu. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że 10 lipca. 

Pan Starosta zapytał, czy uchwała może wejść w życie z dniem 16 lipca.  

Pani Banaszewska odpowiedziała, że tak uchwała może wejść w życie w terminie 

zaproponowanym przez Starostę. 

Zarząd ustalił stawki godzinowe za korzystanie z lokali użytkowych w budynkach 

dydaktycznych szkół dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski: 

1) sale lekcyjne w wysokości 30 zł brutto, 

2) pracownie komputerowe w wysokości 50 zł brutto, 

3) sale konferencyjne / multimedialne w wysokości 50 zł brutto. 

Ponadto Zarząd ustalił stawki godzinowe za korzystanie z hal sportowych i sali gimnastycznej z 

zapleczem socjalnym w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski: 

1) hale sportowe w wysokości 30 zł brutto, 

2) sala gimnastyczna w wysokości 20 zł brutto. 
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Wniosek p. Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,              

B. Grzywacz, M. Buliński, M. Piątkowski. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego nr 113 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zaproponował, żeby dopisać w § 1 „Pani” przed 

nazwiskiem najemcy. 

 

Wniosek pani M. Urbanek stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,                   

M. Piątkowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem części dachu budynku administracyjno-

biurowego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał za jaką stawkę firma będzie wynajmowała powierzchnię dachu. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że stawka co roku jest podnoszona zgodnie ze wskaźnikami 

GUS. Dodała, że aktualnie stawka wynosi 1979,61 zł netto. 

Pan Starosta stwierdził, że będą prowadzone rozmowy z firmą odnośnie stawki za najem dachu. 

 

Wniosek P4 sp. z o.o. stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,  M. Piątkowski. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Bagno, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski – specjalista w Wydziale Architektury i  

Budownictwa/ 

 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna. Wydział Architektury i Budownictwa nie wnosi uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 11. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Kowaliki, gmina Grodziczno. 

 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna, usługowa, zabudowa zagrodowa w gospodarstwach rolnych, hodowlanych i 

ogrodniczych, tereny rolnicze, tereny łąk, tereny wód powierzchniowych, tereny dróg 

publicznych – dojazdowych oraz tereny ciągów pieszo - jezdnych. Wydział Architektury i 

Budownictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Wydziału Środowiska i rolnictwa stanowi załącznik nr 14. 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Boleszyn, gmina Grodziczno. 

 

Pan Szychowski poinformował, że gmina przygotowuje plan zagospodarowania dla całej wsi. 

Dodał, że w planie miejscowym są zapisy określające dozwoloną wielkość hodowli zwierząt. 

Wydział Architektury i Budownictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 16. 

Opinia Wydziału Środowiska i rolnictwa stanowi załącznik nr 17. 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 18. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Kurzętnik, gmina Kurzętnik (dz. nr 1510/4). 

 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

wielorodzinna z dopuszczeniem usług. Wydział Architektury i Budownictwa nie wnosi uwag 

do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 19. 

Opinia Wydziału Środowiska i rolnictwa stanowi załącznik nr 20. 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 21. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Niewidomych – Zarząd Koła w 

Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 22. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem kontroli 

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 23. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

dofinasowania kosztów dojazdów uczniów do szkół. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 24. 

Ponadto Pani Orłowska omówiła wstępne wyniki matur i wstępną informację dotyczącą naboru 

do szkół. /informacje stanowią załączniki nr 25 i nr 26/. 

 

/pani Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie zatrudnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Pismo Pana Starosty stanowi załącznik nr 27. 

Pismo Pana Kłosowskiego stanowi załącznik nr 28. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński,      

M. Piątkowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                        


